

zactrack GmbH  
Schlosshoferstrasse 4/7/1  
1210 Wien

• **Software Developer – Internal Tools (m/f/d)**

**Responsibilities:**

- Develop and maintain software tools that enable our internal teams to work more efficiently and effectively.
- Collaborate with cross-functional teams to identify opportunities to improve efficiency and automate manual processes.
- Work closely with stakeholders to understand requirements and design solutions that meet their needs.

**Job requirements:**

- 1+ years of experience in software development.
- Proficiency in Java, C# or Python.
- Strong understanding of software development best practices.
- Ability to work effectively with a variety of stakeholders, including developers, operation teams and business teams.

**Nice to have:**

- Familiarity with web technologies such as HTML, CSS, and JavaScript.
- Experience with relational databases such as MySQL and Postgres.  
Experience with processing and visualizing large amounts of data.

Employment: full-time or part-time

As regular employee or freelancer, part-time in home office.

We are looking forward to receiving your application at [job-application@zactrack.com](mailto:job-application@zactrack.com).

---

• **Softwareentwickler – Internal Tools (m/w/d)**

**Aufgaben:**

- Entwicklung und Wartung von Softwaretools, um die Arbeit unserer internen Teams effektiver und effizienter zu gestalten.
- Zusammenarbeit mit interdisziplinären Teams, um Möglichkeiten zur Effizienzsteigerung zu identifizieren und manuelle Prozesse zu automatisieren.
- Enge Zusammenarbeit mit Stakeholdern, um Anforderungen zu verstehen und Lösungen zu entwerfen, die ihren Bedürfnissen entsprechen.

**Anforderungen:**

- 1+ Jahre Erfahrung in der Softwareentwicklung.
- Fundierte Kenntnisse in Java, C# oder Python.
- Solides Verständnis für Best Practices in der Softwareentwicklung.
- Fähigkeit, effektiv mit Stakeholdern aus verschiedensten Bereichen wie Entwicklung, Vertrieb oder Management zusammenzuarbeiten.

**Nice-to-have / keine Voraussetzung:**

- Vertrautheit mit Web-Technologien wie HTML, CSS und JavaScript.
- Gutes Wissen im Umgang mit relationalen Datenbanken wie MySQL oder Postgres.
- Erfahrung in der Verarbeitung und Visualisierung großer Datenmengen.

Arbeitsverhältnis: Vollzeit oder Teilzeit

Als Angestellter, freier Dienstnehmer oder auf Honorarbasis mit Gewerbeschein.

In Teilen auch im Homeoffice möglich.

Wir freuen uns auf deine Bewerbung unter [job-application@zactrack.com](mailto:job-application@zactrack.com).